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Bestyrelsen; 

Formand: Søren Højberg Eriksen 

Rasmus Tolstrup 

Villy Møller 

Kalle valgt som ordstyrer. 

Formandens beretning: 

Sneen i vinters gav en del henvendelser fra folk der var sneet inde. Vi valgte at rydde sne på 

Kærvejen, efter det var konstateret at vejen over Hevring var åbnet for færdsel. Alle stikveje løste 

selv deres udkørsel ved hjælp af naboer. Det vil dog være voldsomt dyrt hvis vi fremover skal have 

et sneberedskab. Det undersøges hvorvidt det er muligt at lave en aftale med kommunen om 

snerydning med opkrævning over ejendomsskat. 

Dr er igen debat om kørsel og fart i området. Farten er 40 km i hele sommerhusområdet og det kan 

vi ikke ændre på, da det er en vurdering der lægger hos politiet. 

Det understreges at bestyrelsen ikke vil lege politi omkring folks kørsel med ATV og fart på vejene. 

Jonna Weltz gennemgår økonomi i årsopgørelsen, det vedtages uden bemærkninger. 

Der var et forslag om kontingent stigning. Det vurderes at det nuværende kontingent fastholdes 

indtil videre. 

Forslag til ændring af indkaldelse gennem mail og runddeling for at spare porto. Indkaldelse ændres 

fra 14 dage før til 30 dage før generalforsamling. Forslag vedtaget. 

Valg til bestyrelse: 

Aage Madsen – ønsker ikke genvalg 

Bilagskontrollant Rita Brun Larsen 

 

Konstituering: 

Formand Søren Højberg Eriksen 

Kasserer Villy Møller 

Næstformand nyvalgt Jens Dalgaard 

Suppleant Rasmus Tolstrup 


